
 

 

 
 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 25. oktober 2022 kl. 18.00 - 20.00 
Skolen er vært med et stykke smørrebrød fra kl. 17.30 – i ÆBM’s fællesrum 
 
Afbud fra: Linda Hansen, Line Bøtner, Anne Lind, Dorthe Rasmussen, Rune Skov 
Mødeansvarlig: EWL 
Mødested: Skolens mødelokale ´Akvariet´ 
 

DBH – Daniel Basso Horsmann 
DR – Dorthe Rasmusen* 
EWL – Eva Willaing Lock 
JH – Jesper Hansen 
KSN – Katrine Sundstrup Nelausen* 
LVH – LindaVestergaard Hansen 
VDP – Vivi Dalsgaard Pedersen 

LBK - Line Bøtner Kristensen 
RMA – Rikke Milling Andersen 
RS – Rune Skov* 
AL – Anne Lind-Hansen 
BBC – Bo Bak Christiansen 
JJF – Johnnie Fischer 
CJ – Charlotte Jørgensen 

 
Pkt. Indhold Bilag Tids- 

Ramme 
Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 
 

 5 min EWL Godkendelse 

 Supplerende kommentarer til punktet omkring overgange: 
I FSFO’en vil der blive dannet 3 grupper, der senere skal udgøre de tre spor. Børnene i de tre grupper vil 
højst blive flyttet rundt i grupperne én gang. Hvis der er behov for, at et barn skal flytte gruppe mere end én 
gang sker det i samarbejde med barnets forældre eller på forældrenes foranledning.  
Da pædagogerne har forskellige kompetencer i f.eks. musik, udeliv osv, vil børnene i løbet af dagene være 
sammen med forskellige voksne, de vil dog stadig være samlet i deres egen faste børnegruppe. 
Der vil altid være en kendt voksen i afleveringssituationen om morgenen. 

2.  Elevrådet  10 min CJ Orientering 
 Deltog ikke i dagens møde. 
3. Temapunkt: Skolens trafikpolitik 

 
x 40 min. CJ Drøftelse og opmærksomheder 

 Bestyrelsen brainstormede på: kommentarer til politikken, fremtidige events og forslag til tiltag. 
Politikken: Vi skal ikke bestemme over folk, men motivere 
Events: Søge om fondsmidler til kampagneuge, fx hos Skolemælk. Cykeltjek. Forældreinvolvering til 
kampagneuge, ejer en cykelbutik, ved noget om cykler, kender en betjent. 
Tiltag: Sanderumvej, Mågebakken længere intervaller i lysreguleringen. 
Cykelasfalt bag hallen: Forlænges over græsset langs Væddeløbsvej. Stort hjørnespejl v. hallen. Ring på 
klokken-skilt. Opstregning på asfalt. Fjerne brombærkrat v. cafeteriaet. Farve asfalt til cykler/gående. 
Hajtænder. P-båse ved hallen – køre direkte ud på Væddeløbsvej. Cykelskolepatruljer i området. Bannere: Vi 
cykler i skole. 
Aftaler: CJ taler med skolens færdselskontaktlærer om skolepatruljen, samt arbejder videre omkring 
opstregning, hajtænder og indkøb af hjørnespejl. KSN undersøger fondsmidler til cykelevent – cykeltjek. 
Lægge Sikker Trafik-filmene på aula. 
Overvejelse til Bestyrelsen; hvem der vil være med i et lille trafikarbejdsgruppe til arealændringer til næste 
møde? 

4. Evaluering af udeaflevering 
Tilbagemelding fra YMB rep. 
Afledte følger – skole/elever/forældre 
Bestyrelsens rolle og principarbejde 

 40 min JJF, rep. 
fra YBM 

Oplæg og drøftelse  

 Repræsentanter fra YMB fremlagde pædagogiske fordele ved udeafleveringen: 
• Anderledes start på morgenen, børn og forældre får snakket af i skolegården. 
• Langt færre konflikter i skolegården end på gangen, bedre start på timerne uden konfliktmægling. 
• Klassen og lærerne går samlet ind og indtager læringsrummet sammen. 
• Lærerne er først i rummet og tager imod og sætter en dagsorden. 
• Lærerne oplever, at det er nemmere at få sagt farvel til mor og far, der etableres en god rutine. 



 

 

• Der er ikke konflikter der skal løses i skolegården om morgenen. 
Bestyrelsen drøftede hvilke fora informationerne er givet, og hvad mulighederne er for at holde sig orienteret 
om klassens aktiviteter, tjek af garderober, ly for regn og mulighed for hensyntagen til individuelle behov, 
hvordan skole og hjem i fællesskab være behjælpelig med at overholde aftaler? 
Aftalen blev, at YMB-repræsentanter drøfter hvordan formidlingen af fordelene, de akkurate rammer og det 
fortsatte samarbejde om individuelle behov bedre kan formidles fx i en videohilsen. 
Der var forslag om servering af forældremorgenkaffe, v. bestyrelse og ledelse, den sidste fredag i måneden 
kl. 7.30-8.00. 

5.  Årshjul x 10 min CJ Godkendelse 
 Bestyrelsen aftalte at gøre kommunikation/information/synlighed vha. skolebestyrelsen til et selvstændigt 

tema og skubbe punkter: Mobiltelefonpolitik, Samarbejde mellem skolen og lokalområdet. 
6.  Orientering  

Nyt fra formanden 
- Ansættelsesproces 

Nyt fra ledelsen 
- Personale 

 

 10 min   

 En ansættelsesproces til souschef er gået i gang. 
Skolen har ansat en børnehaveklasseleder, den tidligere klassepædagog så en ny stilling er slået op. 

7. Evt. 
 

  Alle  

 Kommende møde:  
 
Kommende emner: 
Rengøring af toiletter 

 
 

 

 5 min   
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